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The future of Star Wars continues here! The Sith again control the galaxy, but the
remains of the Galactic Alliance fight on to restore justice . . . Admiral Gar Stazi leads
the Galactic Alliance in a risky mission against the Sith. If he succeeds, his army's
resources will be greatly replenished-but at what price of punishment from the Sith
Emperor and his minions? Three sides of this tale are told: that of the Galactic Alliance;
that of the forces still loyal to the deposed Emperor Roan Fel; and that of the new Sith
Order. Immeasurable and unforeseen repercussions will come to all!

作者介绍: 

约翰•奥斯特兰德（John Ostrander）

奥斯特兰德是知名漫画编剧，他曾为DC漫画和漫威漫画等多家出版社工作，参与的作
品包括《正义联盟》《X战警》《快银》和《惩罚者》。2000年，奥斯特兰德为黑马漫
画创作的《星球大战》漫画出版。在接下来的几年里，他参与创作了《星球大战：共和
国》《星球大战：传承》等多部作品。2012年，奥斯特兰德与简•杜尔塞马推出了读
者期待已久的《星球大战：绝地的黎明》。

奥马尔•弗朗西亚（Omar Francia）

弗朗西亚是阿根廷画师，他的代表作是《星球大战：传承》和《质量效应：救赎》
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